
Referat 

Skolebestyrelsesmøde  

Mandag den 6. februar 2023 kl. 17.00-19:30  

på skolens kontor 

Mødedeltagere:  

Thomas Vedel, Jacob Seier Petersen, Mai-Britt Hauschildt Dam Nielsen, Jane Hagelskjær, 

Tine Rosborg Wegener, Barbara Bjørnestad Kolby, Hanne Damgaard Petersen, Birgitte 

Boel, og Dan Gjerrild Søgaard, Anders Rahbek (elevrådsrepræsentant), Særligt indbudte: 

Christina Poulsen og Dorte Faurskov Hertz 

Dagsorden sendes til suppleant Laura Gylden-Damgaard. 

Fravær: Viggo Dowler Nygaard 6.A (elevrådsrepræsentant). 

O = Orientering, D = Drøftelse, B = Beslutning 

Tid Beskrivelse Referat 

17.00 

(B) 

Godkendelse af dagsorden Godkendt 

17.05 

(O) 

Nyt fra elevrådet Elevrådet havde møde i fredags, hvor et 

af punkterne hvor evaluering af 

skolefesten. Generelt en holdning til at 

skolefesten var vellykket. 

Derudover har elevrådet fokus på 

spisepausen for eleverne i udskolingen, 

hvor eleverne ikke ønsker at skulle blive 

i klassen i de 10 min fra kl. 11.20-11.30, 

der er afsat til at spise i. 

Påskestævnet: elevrådet planlægger 

påskestævnet for udskolingseleverne. 

Elevrådet fortsætter fælles planlægning. 

17.15 

(O) 

Nyt fra forældrene Der er kommet henvendelser fra en 

forælder til skolebestyrelsen vedr. 

kommunikation. 

17.25 

(O) 

Nyt fra skolen Se herunder 

Personalenyt, indskrivning til kommende 

0.kl 



17.35 

(D+B)  

Thomas 

Opfølgning på seminar og next 

Step 

Hvordan arbejder vi videre på vores 

fælles drøftelser? Hvad kan og skal vi 

arbejde videre med? Skal det 

konkretiseres og kan vi finde en fælles 

vej for indsatsområderne? 

Vi aftaler, at vi holder fokus og 

sammenholder arbejdet fra seminaret 

sammen med indsatsområderne. At vi 

på næste skolebestyrelsesmøde samler 

op seminaret, og måske får input fra 

lærernes seminar, hvor dannelse også 

er på dagsordenen. 

18.00 

(D+B) 

Thomas 

Indsatsområderne  og next step 

 

Se ovenfor 

Nogle af grupperne aftaler at mødes 

inden næste møde og følge op på deres 

indsatsområde. Punktet er på til næste 

møde.  

18.35 

(O+D+B) 

DHF/ 

DGS 

Økonomi og budget 

a. Udmøntningsnotat (bilag) 

b. Forventet resultat 2022. 

c. Indledende budget 2023. 

d. Økonomien set over en lidt 

længere tidsperiode 

e. Prioriteringer 

Det forventes at vi kommer ud af 

budgetår 2022 med et merforbrug på 

1.250.000 kr.  

2023 ser også meget udfordrende ud. 

Skolebestyrelsen drøftede, hvordan man 

skal agere på, at man ikke helt kan drive 

den skole man gerne vil for de midler, 

der er til rådighed. 

Ledelsen fremlægger på næste møde et 

budgetforslag, hvor det er synligt, at 

skolen kan leve op til sin opgave og 

formål. Bestyrelsen ønsker også at se, 

hvad det vil betyde, hvis man overholder 

budgetrammen i 2023. Bestyrelsen vil 

tage stilling til om man kan godkende 

dette. 

Bestyrelsen vil gerne have regnet på, 

hvad der som minimum vil koste, hvis 

man skal drive en skole som MBS. 

19.00 

(B) 

DGS 

 

Internat for personalet den 3. - 

4. marts 2023. 

a. Forkortet skolegang 

For at kunne få nok ud af 

internatet ønsker skolen af 

afslutte skoledagen kl. 

Medarbejderne skal på internat fra 

fredag kl. 11.30 og skolen slutter derfor 

11.30. 

SFO-personalet tager også på internat, 

derfor skal forældrene give besked 

omkring brug for pasning.  



11.30 fredag den 3/3-

2023. 

b. SFO og klub på SGG er 

der lavet aftale med. Vores 

egen SFO skal bemandes 

af kendte vikarer. Det vil 

være fint, hvis mange børn 

denne dag har tidlig dag.  

 

Give besked til skolen, så bemandingen 

kan tilpasses bedst muligt.  

19.15 

(D+B) 

Evaluering af skolefester Indskoling og mellemtrinnet var glade for 

at der ikke var et tema. Dermed blev det 

en overskuelig arbejdsopgave for 

medarbejderne. God fest og god 

stemning, men opmærksomhed på om 

der er andre aktiviteter på skolen. 

Udskolingsskolefest - længden på fest 

var god, godt tidspunkt på året, godt at 

det kun var udskolingen, det kunne være 

svært at finde aktiviteterne og finde ud af 

hvilke aktiviteter de forskellige klasser 

stod for.  

God tilbagemelding på musikken. 

Nogle forældre giver udtryk for, at 

aftenen kunne være kortere.  

Vigtigt at kommunikere til forældrene, at 

det er dem, der har ansvaret for egne 

børn.  

19.25 Evt.  

Bilag: Møder i skolebestyrelsen 
Skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2022-2023 

Mandag 15-08-2022 17.00-19.30 

Tirsdag 13-09-2022 17.00-19.30 

Onsdag 12-10-2022 -  AFLYST 17.00-19.30 

Torsdag 10-11-2022 17.00-19.30 

Mandag 05-12-2022 17.00-19.30 

Onsdag 11-01-2023: Temamøde? 16.00-21.00 

Mandag 06-02-2023 17.00-19.30 

Tirsdag 07-03-2023 17.00-19.30 

Torsdag 13-04-2023 17.00-19.30 

Onsdag 03-05-2023 17.00-19.30 

Tirsdag 13-06-2023 17.00-19.30 

 



Nyt fra Skolen 
Personalenyt 

Lene Bojsen går på barsel til vinterferien. Christina Østergaard bliver barselsvikar med 

særligt fokus på 1.b. Men hun skal også have tysk på 5. og 6. årgang.  

Mette Hedemann har fået nyt job pr 1. februar. Cecilie Lindholm Kristensen er trådt ind 

her. Cecilie ertilbage fra barsel. 

 Line Vissing Olesen kommer tilbage fra barsel efter vinterferien og træder ind på 4. 

årgang, hvor Christina Østergaard har været vikar fra sommerferien.  

 Sara Klitgaard skal på barsel og er sygemeldt i perioden frem til da. Kira Linette 

Andersen er barselsvikar særligt på 6. årgang.  

Mads Glahn har opsat sig stilling for at arbejde i Aarhus Kommune pr.1. marts. Der er slået 

stilling op. 

Maria Christensen fortsætter i 0.c frem til sommerferien. 

Christian Damkjær Larentis er i den kommende tid sammen med en elev fra 2. årgang.  
Mads Thorslund Kjærsgaard er fortsat sammen med en elev fra 1. årgang. 

 

Indskrivning til 0. klasse 2023 

Der er nu indskrevet 75 elever på kommende 0. årgang. Det betyder nok, at vi må afvise 

elever, der har ønsket os fra andre skoledistrikter. 
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